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My story begins in the jumping saddle - two hearts beating to the same beat. Focus, passion and freedom waft through my
hair and her mane. Galaxy - THE mare in my life. My compass through light and shadow. She has accompanied me for more
than half of my life. On all my journeys into change.
Accompanied by four other wonderful souls with big hearts and four hooves, I was allowed to explore life further and be
myself a little more every day. Until today.
We found our connection on wild adventures in the field, in academic horsemanship, in free work and in being together
without intention.
My own journey led me, through my unquenchable thirst for knowledge, into different areas of the horse world, which I
combine today. If you would like to create a picture for yourself, I would be delighted to hear from you personally. The
following words will help you to get a first impression of what characterizes my work.

Aspiring psychologist
Emotions coach
Emotions - focused couple coach
Animal physiotherapist
Student of academic horsemannship
Mindfulness/relaxation course instructor
Yoga teacher

SpeakerKati
Westendorf
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LECTURE | VORTRAG SATURADAY 19:00
The chronically ill horse - how we achieve quality of life for human and horses in pain
patients
Das chronisch kranke Pferd - wie wir Lebensqualität für Mensch und Pferd bei
Schmerzpatienten erreichen

Meine Geschichte beginnt im Springsattel – zwei Herzen schlagen im gleichen Takt. Fokus, Passion und Freiheit
wehen durch mein Haar und ihre Mähne. Galaxy – DIE Stute in meinem Leben. Mein Kompass durch Licht und
Schatten. Über die Hälfte meines Lebens durfte ich mich durch sie begleitet wissen. Auf all meinen Reisen in die
Veränderung.
Begleitet von vier weiteren wundervollen Seelen mit großem Herz und vier Hufen, durfte ich das Leben weiter
erforschen und jeden Tag ein bisschen mehr ich Selbst sein. Bis zum heutigen Tag.
Unsere Verbindung fanden wir auf wilden Abenteuern im Gelände, in der akademischen Reitkunst, in der Freiarbeit
und im absichtslosen Zusammensein.
Meine eigene Reise führte mich, durch meinen unstillbaren Wissensdurst, in verschiedene Bereiche der Pferdewelt,
die ich heute miteinander kombiniere. Wenn du dir ein Bild basteln möchtest, freue ich mich über einen persönlichen
Kontakt. Die folgenden Worte helfen dir dabei, einen ersten Eindruck von dem, was meine Arbeit prägt, zu
bekommen.

Angehende Psychologin
Emotionscoach
Emotionsfokussierter Paarcoach
Tierphysiotherapeutin
Schülerin der akademischen Reitkunst
Achtsamkeits-/Entspannungskursleiterin
Yogalehrerin


